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STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 1 

Saksliste 2 

 3 

Saksnummer Sakstittel Sakstype 
SST-22/23-20 Konstituering V 
SST-22/23-21 Orienteringer O 
SST-22/23-22 Orienteringsdiskusjon D 
SST-22/23-23 Diskusjon: Sosiale medier D 
SST-22/23-24 Diskusjon: Tillitsvalgthåndbok D 
SST-22/23-25 
 
SST-22/23-26 

Oppnevning av studentrepresentant til 
skikkethetsnemnda 
Eventuelt 

V 
 

   

   
   
   
   
   
   

   
   

 4 

V: Vedtakssak 5 
O: Orienteringssak 6 
D:  Diskusjonssak 7 
VA:  Valg  8 
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Saksoppmelder: Martine Stavå    Saksfremlegger: Martine Stavå 9 

SST-22/23-20 Konstituering     V 10 

Saksframlegg: 11 

Innkalling, saksliste og tidsplan skal behandles, samt at protokollfører og to personer til å signere 12 

protokoll for møtet må velges. 13 

 14 

SST-22/23-20.1 Behandling av innkalling 15 

Saksfremlegg: 16 

Innkalling ble sendt ut gjennom e-post 17.10.2022 17 

 18 

Forslag til vedtak: 19 

F1 Innkallingen godkjennes. 20 

 21 

SST-22/23-20.2 Behandling av saksliste og tidsplan 22 

Saksfremlegg: 23 

Tidsplan og saksliste for møte ble sendt ut sammen med møteinnkallingen 19.10.2022. 24 

 25 

Forslag til vedtak: 26 

F1 Tidsplan godkjennes 27 

F2 Saksliste godkjennes  28 

 29 

SST-22/23-20.3 Valg av møteledelse 30 

Saksfremlegg: 31 

Det skal velges en møteledelse for møte. I Sentralstyret forretningsorden, linje 47, står det 32 

«Styremøtene ledes av leder av Sentralstyret, eller, i dennes fravær, nestleder av Sentralstyret». I 33 

vervbeskrivelsen til Leder av Sentralstyret står det videre på linje 79 «Leder av Sentralstyret 34 

styrer ordet under Sentralstyrets møter». Leder fungerer derfor som møteleder på 35 

Sentralstyremøtene.  36 

 37 
Forslag til vedtak: 38 
F1 Malin Lysø Våg velges til å delta i møteledelsen 39 
F2 Bård Ræstad velges til å delta i møteledelsen 40 

 41 

SST-22/23-20.4 Valg av protokollfører 42 

Saksfremlegg: 43 
Det må velges en person til å føre protokoll for møtet 44 

 45 
Forslag til vedtak:  46 
F1 Malin Lysø Våg velges til å føre protokoll 47 
 48 
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SST-22/23-20.5 Valg av to personer til å signere protokollen 49 

Saksfremlegg: 50 
Det må velges to personer til å signere protokollen i etterkant av møte.  51 

 52 
Forslag til vedtak:  53 
Forslag fremmes på møte  54 
 55 
  56 
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 57 

SST-22/23-21  Orienteringer     O 58 

 59 

Saksfremlegg: 60 

Sentralstyrets medlemmer orienterer på dette møtet muntlig om nyheter fra sitt studiested og 61 

arbeidsområde, samt andre saker som er relevant for sentralstyrets arbeid. Det oppfordres til å 62 

orientere om fremtidige saker som skal behandles i Sentralstyret.  63 

 64 

SST-22/23-21.1 Orientering fra Arbeidsutvalget 65 

Orientering  Birk Arildssønn Blekken 66 

 67 

Denne orienteringen vil ta for seg perioden 27.09-24.10.22. Den kommer til å starte med en 68 
overordnet del, før den tar for seg noen sentrale områder; Overordnet, politisk arbeid, 69 
rekruttering og valg, organisasjonen ellers og organisasjonens tilstand (som jeg har valgt å 70 
omdøpe bolken «veien videre» til). 71 

 72 

Overordnet  73 

 74 

I det store bildet har arbeidet til arbeidsutvalget bæret preg av både politiske og organisatoriske 75 
gjøremål. Det har vært en stor politisk sak som har kommet opp siden sist, som det skal skrives 76 
mer om i bolken om politisk arbeid. Ellers skal arbeidet i de politiske komiteene nå starte for 77 
alvor. De siste utvalgene som ikke har startet opp, skal snart ha innkalt til sine første møter, og 78 
da får vi endelig sett hvordan organisasjonens nye struktur ser ut når den har startet for alvor. 79 
Videre har AU landet på å utsette møter i Velferd- og læringsmiljøpolitisk komité, på bakgrunn 80 
av at man mangler en til å lede utvalget, så vel som at det foreløpig er få lokalt valgte VLP-81 
ansvarlige. Dette arbeidet vil starte opp igjen så snart det er personer på plass. Ut over det er 82 
søkelyset nå rettet mot helgens SuperWeekend, der arbeidsutvalget gleder seg til å ta imot alle 83 
tillitsvalgte til en helg (og et seminar) fylt med moro, politikk og enda mer moro. 84 

 85 

Politisk arbeid 86 

 87 

Det politiske arbeidet har rullet og gått siden sist, og det største som har skjedd er at 88 
statsbudsjettet kom. Statsbudsjettet i Norge er der staten bestemmer hvor mye penger som skal 89 
kreves inn i skatter og avgifter, og hva staten skal bruke penger på. Siden det er i statsbudsjettet 90 
man bestemmer hvor pengene skal brukes, er det et utrolig viktig dokument, siden det meste som 91 
er gøy koster penger. Det er også over statsbudsjettet at høgskolen får mye av sine penger fra, 92 
det er statsbudsjettet som bestemmer hvor mye man kan få i stuestøtte og hvor mange 93 
studentboliger man vil bygge. Så hva står i årets budsjett? Det kom en bitte liten økning i 94 
studielånene, og antall studieboliger står på stedet hvil. Den største saken dog er at det er 95 
foreslått å innføre skolepenger for studenter som kommer fra utenfor EØS-området (EØS-96 
området = stort sett er hele Europa). Samtidig blir det også dyrere for studenter som studerer 97 
lengre i andre land. Saken om skolepenger har skapt mye engasjement, og IPK skal behandle en 98 
resolusjon om saken snart. Se frem til den i fremtiden. Den nasjonale studentorganisasjonen i 99 
Norge, Norsk Studentorganisasjon (NSO) har tatt initiativ til flerfoldige forsøk på å endre 100 
forslaget. Det skal fremover være demonstrasjoner i flere større norske byer, og under 101 
Studentpolitisk Toppmøte, der statsråden for høyere utdanning deltok, aksjonerte studentledere 102 
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fra hele landet (innlandet inkludert) mot skolepenger. Saken er absolutt ikke over, for 103 
statsbudsjettet må også behandles på Stortinget, og der er det mulighet for mange endringer.  104 

 105 

Som det ble hintet til tidligere deltok leder av arbeidsutvalget på studentpolitisk toppmøte i Oslo. 106 
Dette er en anledning der studentledere fra hele landet kan møte toppene i samskipnadene, 107 
kunnskapsdepartementet (de som bestemmer over universitetene) og et par andre aktører. 108 
Temaet var studentboliger, der det ble diskutert mye løst og fast mellom kopper med fancy kaffe. 109 
Det viktigste på møtet er at det kommer frem at det bevilges penger til flere studentboliger i 110 
året enn det bygges av samskipnadene, og at man her har en lang vei å gå for å gi flest mulig 111 
studenter studieboliger. 112 

 113 

Rekruttering og valg 114 

 115 

Siden sist har det vært forsøkt å gjennomføre et valgmøte for SRU Evenstad, og da det mislyktes 116 
valgte AU å legge en plan for hvordan man skal sikre SRU på både Evenstad og Rena. Sentralt 117 
i planen er at vi skal sikre bred promotering av valgene både på sosiale medier, på skjermer på 118 
studiestedene, og via høgskolen og SINNs kanaler. Ut over det vil det gjennomføres stands på 119 
studiestedene i forbindelse med valgene. Det er postet om i Teams-kanalen «generelt» og 120 
arbeidsutvalget håper så mange som mulig av SRUene har mulighet til å bistå med 121 
standvirksomhet.  Det har lenge vært et problem at vi har stått uten et SRU på Evenstad, og det 122 
vil derfor være fokus på saker som er aktuelle for Evenstad-studentene i forbindelse med 123 
promoteringen av valg der.  124 

 125 

Ut over det ble som kjent studenttinget vedtatt flyttet. Det gir oss en unik mulighet til å supplere 126 
inn personer til Studenttinget, så vel som de andre ubesatte vervene sentralt. LU skal formeldt 127 
behandle utlysning av vervene på torsdag, men det er ingen ting i veien med å begynne å tenke 128 
på hvordan man skal få rekruttert lokalt. Et studentting blir bedre, mer demokratisk og ikke minst 129 
morsomt når det er fult av engasjerte studenter. PRPU skal også ha sitt første møte snart, så følg 130 
med på hva som kommer fra den fronten.  131 

 132 

Organisasjonen ellers 133 

I løpet av høsten skal det gjennomføres medarbeidersamtaler StInn, og nestleder i 134 
arbeidsutvalget har startet arbeidet med disse, som skal fortsette i OU fremover. Videre har vi et 135 
incentivprogram i StInn, der personer i organisasjonen belønnes for lang og tro tjeneste, så vel 136 
som spesielle bragder. Dette faller under Ous mandat, og de arbeider med å kartlegge hvem og 137 
hvor incentivgaver skal deles ut fremover. Da AU allerede har gått til innkjøp av rosa elefanter, 138 
vurderes det om disse skal brukes som incentivgaver til de lengst sittende pampene, så de kan ri 139 
ut av organisasjonen med stil. Ut over det skal det være nyttårsbord i StInn, som det snart skal 140 
vedtas et prosjektmandat for.   141 

 142 

Organisasjonens tilstand 143 

Vi kommer nå ut av oppstartsfasen dette året. Mange er blitt valgt inn i nye verv, og 144 
grunnopplæring er gjennomført, og vi ser frem mot StInns første studentting noensinne. Det er en 145 
spennende tid vi går inn i, samtidig som høsten blir mørkere og bladene faller. Dette er en tid vi 146 
vil minne alle på å ta litt ekstra vare på seg selv og de i SRUene deres. Vi har alltid noe å gjøre i 147 
StInn, og høsten er alltid en krevende periode for mennesker, men det er lurt at man fyller tiden 148 
fremover med mye moro. Og skulle dere trenge hjelp fra sentralt, er det bare å ta kontakt, vi er 149 
aldri langt unna. Den viktigste investeringen vi gjør i stinn, og det som i størst grad sikrer at 150 
organisasjonen få gjennomslag, det er at vi tar vare på de folkene vi allerede har. Derfor er det 151 
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viktig at har to tanker i hodet samtidig; Vi skal få inn nye personer, ja, men det aller viktigste er 152 
at de so mer her opplever mestring, som gjør at de kan være der for studentene våre.  153 

 154 

StInn er i en fase der vi har besatt en del lokale verv, de fleste sentrale verv, men med noen store 155 
mangler. Vi mangler to SRU, så vel som store deler av studenttinget. Der ansvaret for SRU i 156 
hovedsak nå ligger hos oss sentralt, er vi avhengige av rekrutering lokalt til Studenttinget. Dette 157 
krever at vi fremover legger vekt på hvordan vi kan fylle studenttinget. For drømmen er at vi alle 158 
sammen skal kunne rusle inn i en Studenttingsal på hotellet i Gjøvik, og bli møtt av en herlig 159 
gruppe med engasjerte studenter, som skal debattere politikk og organisasjon så paragrafene 160 
spruter. Lets make it so.  161 

 162 

SST-22/23-21.2 Orientering fra Sentralstyrets ledelse 163 

Orientering  Martine Stavå 164 

 165 

Den siste tiden har vi i ledelsen av Sentralstyret gjort mye forskjellig. En sak som har vært siden 166 

forrige møte er signering av Årsrapport og årsregnskap 2021. Årsrapporten og årsregnskapet ble 167 

først godkjent av Parlamentet på sitt siste møte før sommeren 2022 der det viste et totalt 168 

overskudd på kr 3 335. Etter revisjon måtte det gjøres noen justeringer for hvordan rentene skulle 169 

føres, og dette medførte et nytt resultat med underskudd på kr 487,14. Vi har godkjent og signert 170 

det nye resultatet på bakgrunn av at endringen ikke har noen stor betydning for organisasjonen 171 

samt da det var kort tidsfrist.  172 

 173 

I tillegg har vi jobbet mye med både planlegging av det ekstraordinære Studenttinget samt 174 

begynt planlegging av det nå flyttede Studenttingsmøtet, som skal avholdes 26. – 27. november. I 175 

forbindelse med Studenttinget har vi også hatt et møte med nyvalgt president av Studenttinget, 176 

Joakim hvor vi snakket om rollen som president og tiden frem mot Studenttinget. Her snakket vi 177 

også om presidentskapets arbeid og deres myndighet til å supplere inn til sentrale verv mellom to 178 

Studentting. 179 

 180 

Ellers har vi gjort jobben vår og ballen ruller og går.  181 

 182 

SST-22/23-21.3 Orientering fra SRU Lillehammer 183 

Orientering  Sara Jonsdatter Almaas 184 

Siden sist har det skjedd en del. Vi i SRU har kommet til en enighet om at vi kjenner at 185 
det et behov for en tydelig struktur når det gjelder SRU-møter, dette er grunnet at vi 186 
ikke har vært så strenge på å holde ukentlige møter, så vi jobber med å sette opp en fast 187 
møtetid og finne ut hvordan vi ønsker at møtene skal bli holdt.  188 

Jeg (Sara), Andrea (Leder i samfunnet på Lillehammer) og Aisha (SINN-ansatt) hadde 189 
et møte med Peer Jacob Svenkerud (Rektor) og Stine Grønvold (Prorektor utdanning). 190 
Dette var for å ta opp noen saker, en av de er saken om at vi ikke har noen på 191 
Lillehammer (andre en rektor), med beslutningsmyndighet, noe som gjør det vanskelig 192 
for å få saker gjennom. Møtet gikk overraskende bra, vi har alle fått et tettere bånd og 193 
vi gleder oss for mer samarbeid med Peer og Stine. Peer og Stine var også tydelige på 194 
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at de kommer til å sende meg, Andrea og Aisha en møteinnkalling for neste møtet, når 195 
de har kommet med noen forslag til sakene vi tok opp.   196 

Vi i Stinn og Samfunnet har sammen satt opp et skilt på en tavle som står midt i 197 
Glassgården. På skiltet stod det “Hva syns du at Høgskolen burde bli flinkere på?”. I løpet 198 
av den siste uken har vi fått kanskje nærmere 200 lapper som har blitt satt opp av 199 
studentene. Dette er et stort steg når det kommer til å bevise at studentene har mange 200 
saker på hjertet, vi må bare finne de rette løsningene for å skape et trygt miljø hvor de 201 
kan snakke ut. I samme slengen la vi ut en haug med Stinn penner og mobil-kortholdere 202 
og det ble fort tomt. Vi har tømt en boks med penner allerede og vi tenker jo flere 203 
penner vi får gitt bort, jo bedre!   204 

Vi har også strevd med å planlegge når vi bør holde vårt neste studentrådsmøte. Planen 205 
var å holde et møte 19.10 og et annet 26.10. Men ettersom at ting ikke falt helt på plass 206 
satser vi på å ha møtet 26.10. Vi har dermed bestemt oss for at vi skal holde Pizza-207 
kvelden (som ikke skjedde) sammen med SR-møtet. Dermed blir det en felles lunsj for 208 
alle klasser tillitsvalgte og 30 til 40 minutter senere tenker vi å ha valg. Innen den tid 209 
håper vi at folk vil føle seg litt mer komfortable med alle sammen og vi håper at det vil 210 
friste folk til å stille til valg både til SRU og fakultetsrepresentanter.  211 

 212 

SST-22/23-21.4 Orientering fra SRU Hamar 213 

Orientering  Linus Nordbakken Nagy 214 

Vi holdt 3. Studentrådsmøte onsdag den 19. oktober.  215 

Mette, en av samtale terapeutene fra SINN var på møtet og ga en god del informasjon om 216 

tjenesten.  217 

Vi valgte inn ny fag- og forskningspolitisk ansvarlig og hoved fakultetsrådsrepresentant for LUP. 218 

Ta kontakt med relevante personer for sakene fra SR. 219 

Introdusere nye fag- og forskningspolitiskansvarlig til SRU og StInn. 220 

 221 

SST-22/23-21.5 Orientering fra SRU Elverum 222 

Orientering  Kristin Sunde 223 

 224 

Pga. mye sykdom og praksis plasser langt unna studiestedet har vi i SRU ikke fått til annet enn 225 

et bli-kjent møte i SRU. 226 

 227 

SST-22/23-21.6 Orientering fra SRU Blæstad 228 

Orientering  Inga Marie Lachmann Wold Bøe 229 

 230 

På Blæstad har vi siden siste møte gjort mye forskjellig. Vi har hatt en idémyldring og pizzastund 231 

med vår studentkordinator, Marte Skappel, hvor mange elever på Blæstad var til stede å fikk 232 

uttrykt sine meninger. I tillegg til å gi oss tilbakemeldinger. Vi har hatt noen 233 

studentrådsutvalgsmøter hvor vi blant annet har valgt dato for første studentrådsmøte på 234 
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Blæstad dette semesteret. Møtet finner sted på Blæstad den 9. november. Sakspairene er klare 235 

og sendes ut fortløpende. Vi har også laget et årshjul for å få litt oversikt over hva vi ønsker å 236 

jobbe med og hva studentene på Blæstad trenger at vi prioriterer. Studentrådsutvalget har gått 237 

til innkjøp av kaffemaskin. Dette gledet samtlige og har skapt overraskende stort engasjement 238 

blant nye studenter som før ikke var spesielt interessert i stillinger i stinn, som nå ukentlig lurer på 239 

når neste valg er. Sakene vi har fått inn jobber vi kontinuerlig med. Dette innebærer blant annet 240 

en oppdatering av pensumbøker i biblioteket. I tillegg til ny vannautomat og bedre kantineutvalg. 241 

Vi i SRU Blæstad har store planer om å bruke dette året på å pusse opp kontoret og er godt i 242 

gang med planleggingen. Ellers er alt bra, og vi gleder oss til SuperWeekend i Trysil:) 243 

 244 

SST-22/23-21.7 Orientering fra SRU Evenstad 245 

 246 

SST-22/23-21.8 Orientering fra SRU Rena  247 
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Saksoppmelder: Martine Stavå   Saksfremlegger: Martine Stavå 248 

SST-22/23-23 Diskusjon: Sosiale medier  D 249 

 250 

Saksfremlegg: 251 

Fra tidligere diskusjoner og samtaler med tillitsvalgte har det lenge vært ønskelig at en har en 252 

diskusjon om bruk av sosiale medier og profilering i Studentorganisasjonen i Innlandet. Med 253 

dette som utgangspunkt ønsker vi i denne saken å starte denne diskusjonen og videreformidle det 254 

som kommer frem i dette møte til PR- og profileringsutvalget (PRPU).  255 

 256 

I arbeidet med sosiale medier har en noen dokumenter som forteller oss noe om hvordan vi skal 257 

framtre og arbeidet med dette. Dette finner en blant annet i delstrategi for profilering og i 258 

virksomhetsplanen. I tillegg har en i dag et PRPU som både fungerer som en arbeidsgruppe og 259 

som et besluttende organ. Gjennom sine møter skal utvalget utarbeide budskap og innhold som 260 

skal koordineres og publiseres i egne kanaler. De har i tillegg det strategiske ansvaret for 261 

rekruttering av tillitsvalgte. Videre skal dette utvalget behandle sortimentet av 262 

markedsføringsmateriell. Dette kommer frem i mandat for organer i StInn under kapittelet om 263 

PR- og profileringsutvalget.  264 

 265 

Målet med denne saken er å få startet en diskusjon rundt profilering og sosiale medier.   266 

 267 

Punkter til diskusjon: 268 

• Hvordan kan en skape engasjement gjennom Sosiale medier?  269 

• Hvordan skal en bruke sosiale medier?  270 

• Hva skal en legge ut?  271 

• Har dere noen tanker om det som står om profilering i virksomhetsplanen og 272 

delstrategien?  273 

 274 

Vedlegg: 275 

• Vedlegg 1 Virksomhetsplan for StInn  276 

• Vedlegg 2 Delstrategi for profilering 277 

  278 
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Saksoppmelder: Martine Stavå    Saksfremlegger: Martine Stavå 279 

SST-22/23-24 Diskusjon: Ny tillitsvalgthåndbok    D 280 

 281 
Saksfremlegg: 282 

Fra tidligere diskusjoner og samtaler med tillitsvalgte har det lenge vært ønskelig at en har en 283 

diskusjon om utvikling av en ny tillitsvalgthåndbok. Med ny organisasjonsstruktur er det mye i de 284 

gamle tillitsvalgthåndbøkene som ikke stemmer, dette gjør at det er naturlig å utforme en ny 285 

tillitsvalgthåndbok som organisasjonen kan gi ut og bruke. Med dette som utgangspunkt ønsker 286 

vi i denne saken å starte denne diskusjonen og videreformidle det som kommer frem i dette møte 287 

til for eksempel PR- og profileringsutvalget (PRPU).  288 

 289 

Det er mange måter en kan velge å gjennomføre dette arbeidet på. Det er naturlig å tenke at 290 

dette er et arbeid som faller inn under arbeidet som PRPU gjør, eller en kan velge å sette ned en 291 

egen prosjektgruppe som jobber med dette. PRPU kan også selv internt sette ned en 292 

prosjektgruppe som jobber med dette. Uansett hva som blir løsningen står det ingenting i veien 293 

for at Sentralstyret kan ta en diskusjon om hvilke behov en ser organisasjonen har rundt dette.  294 

 295 

Noen eksempler på hva en eventuell tillitsvalgthåndbok kan inneholde:  296 

• Organisasjonskart  297 

• Hva vil det si å være tillitsvalgt? Hva innebærer arbeidet? 298 

• Politikk 299 

• Om StInn  300 

• Om HINN  301 

 302 

Punkter til diskusjon: 303 

• Er det god bruk av ressurser å sette ned en egen prosjektgruppe?  304 

• Fra et leders perspektiv: hva burde tillitsvalgthåndboken inneholde? 305 

• Hvordan skal den brukes? Hvem skal få den?  306 

• Trenger man en tillitsvalgthåndbok? Hvorfor? Hvorfor ikke?  307 

  308 
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Saksoppmelder: Martine Stavå    Saksfremlegger: Martine Stavå 309 

SST-22/23-25 Skikkethetsnemnda    VA 310 

 311 
Saksfremlegg: 312 

Høgskolen i Innlandet utdanner mange studenter i profesjoner som gir dem ansvar overfor 313 

pasienter, elever, barnehagebarn, og andre sårbare personer og grupper. Jobben til 314 

Skikkethetsnemnda er å gjøre en vurdering av hvor skikket enkeltstudenter er til å håndtere dette 315 

ansvaret når det kommer inn bekymringsmeldinger, både i sitt praksisstudie og i sin fremtidige 316 

yrkesutøvelse. Det skal velges to (2) studentrepresentanter til Skikkethetsnemnda. En (1) kandidat 317 

ble valgt på SST01 tidligere denne perioden, og det mangler derfor fortsatt en (1) 318 

studentrepresentant. Nemnda har ikke fast møtedrift, men møter hver gang det foreligger en 319 

skikkethetssak.  320 

 321 

Forhåndsinnmeldte kandidater: 322 

• Vedlegg 3 Kandidatskjema Mads Johannes Koppang Scharning 323 
 324 
 325 
 326 

 327 

 328 

 329 

 330 

 331 

 332 

 333 

 334 

 335 

 336 

 337 
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